

Preface

Education and training are one of the main pillars of economic and social development of any country. Human resources development is one of the most important elements in the movement, refinement and development of human capacities and competencies in its different aspects. Hence, it is an educational medium that provides information and knowledge that increase its capacity to work and produce. Training courses is considered a method to acquire modern scientific methods and advanced technical methods, and to give person additional experiences and self-skills that refine his mental or manual abilities Therefore, education in training institutions is part of Education process system.

Central Agency for Public Mobilization and Statistics (CAPMAS) issues "Annual Bulletin of Education & Training institutions in Governmental & Private Sector 2021/2022" Which includes statistical data on education (systematic / non-systematic) in terms of numbers of schools, institutes, training centers, Numbers of students, graduates, teachers, trainers, By governorates, type of specialization and subordination for both government & private sector.

CAPMAS will present this bulletin for the academic year 2021/2022 for researchers and those interested in this field hoping that it will achieve its desired benefit.

Best Regards

Gen. / Khairat Mohamed Barakat

CAPMAS / President

تقديم

يشكل التعليم والتدريب إحدى الركائز الأساسية للنمو الإقتصادي والإجتماعي لأي بلد من البلدان وتعتبر تنمية الموارد البشرية من أهم المقومات الأساسية في تحريك وصقل وتنمية القدرات والكفاءات البشرية في جوانبها المختلفة ومن ثم فهي وسيلة تعليمية تمد الإنسان بمعلومات ومعرفة تزيد من طاقته على العمل والإنتاج ، كما أنها وسيلة تدريبية لحصوله على الطرق العلمية الحديثة والأساليب الفنية المتطورة وتمنح الإنسان خبرات إضافية ومهارات ذاتية تعيد صقل قدراته العقلية أو اليدوية ، لذا يعتبر التعليم في المؤسسات التدريبية جزءاً من منظومة العملية التعليمية .

Contents		الفهرس	
Item	رقم الصفحة Page. No	البيان	رقم الجدول
Statistical Methodology	1	المقدمة	
General indicators	2	المؤشرات العامة	
Section 1		الباب الأول	
Training Institutions (Schools - Institutions - Training Centers) education (systematic - unsystematic) in the government sector 2021/2022		المؤسسات التدريبية (مدارس - معاهد - مراكز تدريب) للتعليم (المنهجي / غير المنهجي) في القطاع الحكومي للعام الدراسي ٢٠٢٢/٢٠٢١	
Development of the number of Training Institutions, Students, Graduates and Teachers for education (systematic / unsystematic) in the governmental sector (2017/2018 -2021/2022)	10	تطور اعداد المؤسسات التدريبية والدارسين والخريجين والمدرسين للتعليم (المنهجي /غير المنهجي) بالقطاع الحكومي خلال الفترة (٢٠١٧/٢٠١٨-٢٠٢١/٢٠٢٢)	١
No.& percentage distribution of Students and Graduates in Educational Training Institutions (systematic / unsystematic) in the governmental Sector by Governorate 2021/2022	11	التوزيع العددي والنسبي للدارسين والخريجين في المؤسسات التدريبية للتعليم (المنهجي /غير المنهجي) بالقطاع الحكومي وفقاً للمحافظة عام ٢٠٢١/٢٠٢٢	٢
No.& percentage distribution the total number of Teachers &Trainers in Educational Training Institutions (systematic / unsystematic) in the governmental Sector by Governorate 2021/2022	12	التوزيع العددي والنسبي لاجمالي عدد المدرسين والمدرين في المؤسسات التدريبية للتعليم (المنهجي / غير المنهجي) بالقطاع الحكومي وفقاً للمحافظة عام ٢٠٢١/٢٠٢٢	٣
NO.& Percentage Distribution of Training Institutions , Students, Graduates, Teachers &Trainers (systematic/unsystematic) in the governmental Sector2021/2022	13	التوزيع العددي والنسبي للمؤسسات التدريبية والدارسين والخ	

Contents(cont.)		تابع الفهرس	
Item	رقم الصفحة Page No .	البيان	رقم الجدول
NO. & percentage distribution of Institutes, Students & Graduates in Training Institutions (systematic / unsystematic) in the governmental Sector by Gov. 2021/2022	16	التوزيع العددي والنسبي للمعاهد والدارسين والخريجين في المؤسسات التدريبية للتعليم (المنهجي/غير المنهجي) بالقطاع الحكومي وفقاً للمحافظة عام ٢٠٢٢/٢٠٢١	٧
NO. & percentage distribution of Teachers and Trainers in Training Institutions institutes(systematic / unsystematic) in the governmental Sector by Governorate 2021/2022	17	التوزيع العددي والنسبي للمدرسين والمدربين في معاهد المؤسسات التدريبية للتعليم (المنهجي / غير المنهجي) بالقطاع الحكومي وفقاً للمحافظة عام ٢٠٢٢/٢٠٢١	٨
NO. & percentage distribution of training centers, Students (systematic / unsystematic) in the governmental Sector by Governorate 2021/2022	18	التوزيع العددي والنسبي لمراكز التدريب والدارسين والخريجين في المؤسسات التدريبية للتعليم (المنهجي/غير المنهجي) بالقطاع الحكومي وفقاً للمحافظة لعام ٢٠٢٢/٢٠٢١	٩
NO. & percentage distribution of Teachers & Trainers (systematic / unsystematic) in the governmental Sector by governmental 2021/2022	19	التوزيع العددي والنسبي للمدرسين والمدربين بمراكز التدريب في المؤسسات التدريبية للتعليم (المنهجي/غير المنهجي) بالقطاع الحكومي وفقاً للمحافظة لعام ٢٠٢٢/٢٠٢١	١٠
Chapter 1		الفصل الأول	
systematic education in the government sector in the academic year 2021/2022		التعليم المنهجي في القطاع الحكومي للعام الدراسي ٢٠٢٢/٢٠٢١	
NO. & percentage distribution of number of Training Institutions, Students, Graduates, Teachers & Trainers for the systematic education in the governmental Sector by Sex & governorate 2021/			

Contents(cont.)		تابع الفهرس	
Item	رقم الصفحة Page No.	البيان	رقم الجدول
NO. & percentage distribution of Students in Training Institutions for the systematic education in the governmental sector by age group ,Sex& gov.2021/2022	29	التوزيع العددي والنسبي للدارسين في المؤسسات التدريبية للتعليم المنهجي بالقطاع الحكومي وفقاً لفئات السن والنوع والمحافظة عام ٢٠٢٢/٢٠٢١	١٥
Chapter 2		الفصل الثاني	
unsystematic education in the government sector for the academic year 2021/2022		التعليم غير المنهجي في القطاع الحكومي للعام الدراسي ٢٠٢١/٢٠٢٢	
NO. & percentage distribution of Training Institutions, Students, Graduates, Teachers, Trainers & the duration of training for unsystematic education in the governmental sector by governorates & Sex 2021/2022	31	التوزيع العددي والنسبي للمؤسسات التدريبية و الدارسين والخريجين و المدرسين والمدرسين ومدة التدريب للتعليم غير المنهجي بالقطاع الحكومي وفقاً للمحافظة والنوع عام ٢٠٢٢/٢٠٢١	١٦
NO. & percentage distribution of Training Institutions, Students, Graduates, Teachers & Trainers for unsystematic education in the governmental sector by Specialization & Sex 2021/2022	32	التوزيع العددي والنسبي للمؤسسات التدريبية و الدارسين والخريجين والمدرسين والمدرسين للتعليم غير المنهجي بالقطاع الحكومي وفقاً للتخصص والنوع عام ٢٠٢٢/٢٠٢١	١٧
NO. & percentage distribution of Training Institutions, Students, Graduates, Teachers & Trainers for un unsystematic- education in the governmental sector by specialization , Sex & Governorate 2021/2022	33	التوزيع العددي والنسبي للمؤسسات التدريبية و الدارسين والخريجين والمدرسين والمدرسين للتعليم غير المنهجي بالقطاع الحكومي وفقاً للتخصص والنوع والمحافظة عام ٢٠٢٢/٢٠٢١	١٨
NO. & percentage distribution of Training Institutions, Students, Graduates, Teachers & Trainers for unsystem			

الباب الأول

المؤسسات التدريبية (مدارس - معاهد - مراكز تدريب)

للتعليم (المنهجي - غير منهجي) في القطاع الحكومي

للعام الدراسي 2021 / 2022

Section 1

Training institutions (schools - institutes - training centers)

For education (systematic- unsystematic) in the governmental sector

For the academic year 2021/2022

